



清华大学出版社

TSINGHUA UNIVERSITY PRESS



清华大学出版社成立于1980年,是由中国教育部主管、清华大学主办的国家一级出版社,也是中国领先的综合性教育与专业出版机构,荣获“中国出版政府奖先进出版单位”、“全国百佳图书出版单位”、“全国优秀出版社”和“全国先进高校出版社”等荣誉。出版的一大批图书和期刊荣获中国出版政府奖、中华优秀出版物奖、全国优秀教材、“中国好书”等国家奖励。

清华社现有员工500多人,设有8个图书分社、1个期刊中心和1个数字出版中心。现年出版新书2500余种,图书类别涉及学术专著、教材和大众读物,涵盖自然科学、工程技术、医学、人文社会科学等领域。图书的销售规模和综合实力以及在中国高等教育教材市场、科技图书市场、图书馆图书配置市场的占有率均名列前茅。

清华社现出版学术期刊54种,其中36种为英文版期刊,13种被SCI收录,以《纳米研究》和《清华大学学报(自然科学版)》为代表的一批高水平的国际化期刊在国内外的学术影响力日益增强。

清华社在数字教育、数字阅读、数字学术以及多形态多媒体出版物开发和应用推广方面,积累了丰富的经验,推出了多个广受好评的数字产品,取得良好的社会效益和经济效益。

清华社重视国际化发展,积极开展国际合作与版权贸易,面向全球推广版权,已有超过1000项30余个文种的各类图书与北美、欧洲和亚洲国家的出版机构完成授权签约。同时每年从海外几十家出版公司引进数百种图书版权。

As an integral part of China's most prestigious university—Tsinghua University, Tsinghua University Press (TUP) was established in 1980 and is a first-class national comprehensive publisher, with a strong presence in China's higher education, science and technology and library purchase book markets.

Consisting of 8 book publishing branches, a journal center and a digital publishing center, TUP employs a staff of over 500 and publishes about 2500 new titles each year. Our publications include academic monographs, college textbooks, children's books and trade books, covering a broad spectrum of subjects, such as STEM, social science, humanities and foreign language learning.

TUP has released 54 academic journals, 36 are in English and 13 were indexed by SCI. A number of our high-level international journals, represented by Nano Research and Journal of Tsinghua University (Science and Technology), have gained increasing global influence.

TUP is an experienced publisher in the development and marketing of e-learning, academic platforms, digital books and multimedia publications and have launched a number of well-received internet products, boasting good economic and social results.

TUP attaches great importance to international development and engages actively in international cooperation and copyright trade. While introducing hundreds of titles from dozens of overseas publishers each year, we have also licensed over 1000 titles in more than 30 languages to publishers in North America, Europe and Asia in total to date.



《清华大学藏战国竹简》研究与英译1:《逸周书》诸篇
The Tsinghua University Warring States Bamboo Manuscripts
Volume One: The Yi Zhou Shu and Pseudo-Yi Zhou Shu Chapters
清华大学出土文献研究与保护中心 编
〔美〕夏含夷(Edward L. Shaughnessy) 著译
ISBN: 9787302601876
定价: 198.00元



伟大复兴:中国式现代化的国情研究
The Great Revival: A Study of Chinese Modernization
作者:胡鞍钢 周绍杰 谢宜洋
ISBN: 9787302627050
定价: 98.00元



中国公共管理案例
China Case Studies for Public Policy & Management
作者:清华大学公共管理学院中国公共管理案例中心
ISBN: 9787302596288
定价: 78.00元



语言、脑进化与认知
Language, Brain Evolution and Cognition
作者:江铭虎
ISBN: 9787302617266
定价: 398.00元



机器学习方法
Machine Learning Methods
作者:李航
ISBN: 9787302597308
定价: 138.00元



智能终端陶瓷
Ceramics for Intelligent Terminal
作者:谢志鹏
ISBN: 9787302588566
定价: 198.00元

工程机械手册—维修与再制造
Handbook of Construction Machinery—Maintenance and Remanufacturing
作者:易新乾 史佩京 秦倩云 郭文武 魏世丞
ISBN: 9787302603924
定价: 298.00元

什么是量子力学
What is Quantum Mechanics?
作者:长尾君
ISBN: 9787302625834
定价: 49.00元

滇金丝猴生活史
The Life History of Yunnan Snub-nosed Monkey
作者:赵序茅 李明
ISBN: 9787302489610
定价: 65.00元

中国建筑史——从先秦到晚清
History of Chinese Architecture—From Pre-Qin to Late Qing Dynasty
作者:王贵祥 贺从容 刘畅
ISBN: 9787302600466
定价: 168.00元

物权:规范与学说——以中国物权的解释论为中心(下册)(第二版)
Property Law: Paradigms and Theories (II)
作者:崔建远
ISBN: 9787302589716
定价: 158.00元

迈向共同富裕:中国扶贫的实践选择
Towards Common Prosperity: Poverty Alleviation in China
作者:雷明 刘曦 等
ISBN: 9787302599005
定价: 149.00元

中国基层社会治理
Chinese Grass-root Social Governance
作者:李强 安超 等
ISBN: 9787302625797
定价: 78.00元

中国传统文化(第二版)
Chinese Traditional Culture(2nd Edition)
作者:王骥
ISBN: 9787302544210
定价: 49.00元

黑镜与秩序——数智化风险社会下的人工智能伦理与治理
Black Mirror and Order: AI Ethics and Governance in a Digital Risk Society
作者:刘志毅 梁正 郑焯婕
ISBN: 9787302605317
定价: 59.00元

非冯诺依曼网络计算体系
Principles and Practice on Non-Neumann Architecture for Network Computing
作者:沈寓实 高汉中等
ISBN: 9787302567950
定价: 99.00元

如何在光纤上构建实验室
How to Build a Lab-on/Fiber
作者:苑立波 等
ISBN: 9787302620815
定价: 289.00元

天然石墨的改性与应用
Modification and Application for Natural Graphite
作者:康飞宇
ISBN: 9787302601180
定价: 150.00元

探索化学化工未来世界:值得为之付出一生(2)
Chemistry and Chemical Engineering: A Career of Discovery
作者:金涌 杨基础
ISBN: 9787302437369
定价: 60.00元

旱域探奇湖:亚洲中部干旱区的22个湖泊
22 Lakes in the Arid Region of Central Asia
作者:刘瑛
ISBN: 9787302629023
定价: 128.00元

心田的音乐:翻译家黎翠珍的英译世界
Music from the Heart: C.C.Jane Lai and Her World of English Translation
作者:张旭
ISBN: 9787302531715
定价: 98.00元

